
Bestyrelsesmøde den 09/05-2019.
Deltagere: Jan, John og Tom – Afbud fra Elna og Erik.

Grønne områder:
 Tilbagemelding fra en entreprenør, som har lovet at give forslag til pasning og 

beplantning af de grønne områder er, at han har lukket virksomheden, og derfor 
ikke kan levere arbejdet. Der søges efter andre leverandører.

 Nuværende leverandør af græsklipning stopper efter denne sæson, og en afløser 
skal findes.

 Bestyrelsen har diskuteret muligheden for at opstille affaldsstativer ved stien og selv
stå for tømning. Formålet er at reducere henkastede ”hundeposer” og andet affald.

 Gyngestativet på legepladsen er råddent, og vil blive fjernet. Det frarådes at benytte
gyngestativet, til det er væk.

 Det overvejes at foreningen anskaffer (genanskaffer!) et pælebor. Desuden også en
kloakske.

Veje:
 Tom har aftalt med Chauffør at lastbil ikke holder på stikvej til Snehvidevej.
 Eventyrparkens asfalt er meget dårlig. Alle der har mulighed for det, opfordres til at 

indberette vejens dårlige tilstand til kommunen via dette link:
https://hjoerring.dk/borger/teknik-miljoe/vej-og-trafik/veje/

Økonomi:
 Der er 31 ikke betalte kontingenter. John sender en påmindelse.

Diverse:
 Jan er i løbende dialog med kommunen om belysning, asfalt, beskæring af vejtræer

og andre relevante forhold. 

Næste møde:
Aftales efter sommerferien.
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